
 

CDA nieuws  

Vervanging wethouder Theo Geldens door externe wethouder  

Gisteren 7 sept j.l. is er een extra bijzondere bijeenkomst geweest in ’t Oude Wandelpark in 

Valkenswaard.  

Afgelopen week zijn er met een externe verkenner/adviseur gesprekken geweest met enerzijds het 

college en anderzijds met de fractievoorzitters. Deze gesprekken hebben geleid tot een advies van 

deze verkenner.  

Afgelopen zaterdag heeft deze verkenner zijn definitieve adviezen gepresenteerd aan de voltallige 

gemeenteraad, alle collegeleden, de griffie en enige ambtenaren. Hierbij, samenvattend, een aantal 

belangrijke besluiten van de gemeenteraad: 

• Om de werksfeer te verbeteren zullen de komende tijd enige vervolgbijeenkomsten 

plaatsvinden in verschillende werkgroepen. Zo wordt er o.a. gepraat over de voorbereiding 

van een bijgestelde gesprekscyclus van de gemeenteraad;  het respectvol omgaan met elkaar 

en het uitwerken hoe om te gaan met een raadsprogramma (in tegenstelling tot een 

coalitieprogramma)  etc.  

• Vervolgens zijn de adviezen van de verkenner ook besproken: 

o Conform advies heeft de gemeenteraad besloten met het huidige raadsprogramma 

(wat zich kenmerkt dat door programma’s op hoofdlijnen) niet te veranderen; dit 

blijft dus zo tot de volgende verkiezingen;  

o Zo spoedig mogelijk een profiel maken van een vierde wethouder en deze vacature 

z.s.m. te vullen met een externe persoon (dus niet uit de huidige gemeenteraad) ;    

o De huidige raadscyclus (informerende raad, oordeelsvormende raad en 

besluitvormende raad is één cyclus)  te wijzigen m.i.v. deze cyclus; d.w.z. van 7 cycli 

naar 9 cycli per jaar. Dat betekent vaker vergaderen voor de gemeenteraad maar 

wellicht ook meer tijd om specifieke onderwerpen beter te behandelen; 

o Tevens zs.m. de genoemde vervolggesprekken in te plannen in groepjes waar steeds 

enkele raadsleden zitting in nemen; o.a. ook om de werksfeer en werkwijzen te 

verbeteren.        

• Bovenstaande informatie wordt in de vorm van een persbericht gecommuniceerd met onze 

burgers.    

• Vragen van leden/burgers 

Over vragen m.b.t. specifieke onderwerpen die bij de gemeenteraad aan de orde komen 
maar ook andersoortige reacties, u bent altijd welkom om uw gedachten te delen met de 
fractie!   

De CDA-fractie.  


